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Pan

Mirosław Gabrysiak

Radny Rady Miasta Kalisza

W nawiązaniu  do  Interpelacji  z  dnia  16  lutego  2022  r.  w  sprawie  miejskich  hot-spotów

informuję, iż w odniesieniu do opracowanych i zatwierdzonych już projektów inwestycji miejskich nie

jest możliwe wprowadzenie zmian. Jednak wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców mogę

zapewnić,  że  przy  opracowaniu  następnych  dokumentacji  dotyczących  inwestycji  miejskich  

w centrum miasta, rozwiązania typu hot-spot zostaną wzięte pod uwagę.

Dziękuję Panu za zainteresowanie się powyższą sprawą.

                                                                                                                                     Prezydent Miasta Kalisza
          /…/

       Krystian Kinastowski
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Pan 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

Srodmiescie i planty Kalisza sq obecnie rewitalizowane, ustawiona zostala mala 
architektura, dlatego bye moze nalezaloby pomyslec o miejskich hot-spotaeh,szezeg61nie 
w niektoryeh punktaeh miasta, ezego dotyezy moja interpelacja. 
Wiele osob praeuje zdalnie, wi^e darmowy miejski Internet bylby dla nieh doskonalym 
rozwiqzaniem, dzi^ki ktoremu mogliby praeowac przy ratuszu, w parku, na skweraeh, tym 
bardziej jesli bylyby tam ustawione jeszeze stoliki. 
Wiadomo, ze mozna pewne ezynnosei wykonywac w kawiamiach, ale tam niestety jest to 
odplatne, dlatego warto pomyslec o darmowej usludze, ktora uatrakeyjni nasze miasto. 


